



在新世界發展有限公司的安排下，30位嘉諾撒聖方濟各書院的學生於2月15日參觀香港沙田凱悅酒店，了解酒店運作的不同範疇，如前堂款待、房務以至餐飲部等，以及沙田凱悅作為一間市區渡假酒店的優勢。

嘉諾撒聖方濟各書院的另一組學生於2月22日到訪尖沙咀K11購物藝術館，了解商場如何透過鼓勵年青設計師和本地品牌開設店舖或展示藝術作品，以推廣藝術。學生亦參觀商場的藝術廊，欣賞藝術展品。

Hotel Operations and Mall Design 酒店營運與商場設計

Thirty students from St. Francis' Canossian College visited the Hong Kong Sha Tin Hyatt hotel on 15 February organized by the New World Development Company Limited. Students learned about different aspects of hotel operations, from front office and housekeeping, to food and beverage department and the advantages that Sha Tin Hyatt offers as an urban resort hotel.

A second group of students from St. Francis' Canossian College visited K11 Art Mall in Tsim Sha Tsui on 22 February to learn how the mall promotes art by encouraging young designers and local brands to open stores or display art exhibits. Students also toured the mall's art gallery and viewed art exhibits.

Student Ambassadors Programme

Student ambassadors under the Business School Partnership Programme, together with several students from the Chinese University of Hong Kong, attended the Joint Business Community Luncheon on 21 March, where Financial Secretary Paul Chan spoke on his recently released Budget and how the Government plans to steer its fiscal policy to sustain Hong Kong's economic growth.

學生大使計劃

「商校交流計劃」的學生大使聯同幾位來自香港中文大學的學生，出席3月21日的商界聯席午餐會，聽取財政司司長陳茂波闡釋其最新發表的《財政預算案》，以及政府計劃如何推進其財政政策，以維持香港的經濟增長。

Fancy a Career in Public Relations?

Richard Tsang, Chairman of Strategic Public Relations Group, provided students from Munsang College (Hong Kong Island) with some key insights in the public relations (PR) industry on 2 March. He also shared his personal experiences from working in a PR department at a hotel to founding his own PR company.

希望投身公關行業？

縱橫公共關係顧問集團有限公司主席曾立基於3月2日為港島民生書院的學生提供從事公關行業的心得。他亦分享當年任職酒店公關部，以至後創辦自己的公關公司之經驗。

Preparation Key to Successful Career Planning 成功的生涯規劃

Herina Lai, Human Resources Director of Mead Johnson Nutrition (HK) Ltd, provided career advice to around 200 students from True Light Girls' College on 1 March. "Good preparation is the key to success! It is not only about preparing for interviews, but also how much you prepare for pursuing a career," said Lai.

Gwennie Leung, commenting after the talk said: "My classmates and I are now motivated to start preparing early for our future career paths."

美贊臣營養品（香港）有限公司人力資源總監黎向欣於3月1日向真光女書院約200名學生提供就業意見。她說：「充足的準備就是成功的關鍵！這不僅是指做好面試的準備，同時也要為發展事業作好準備。」

梁筠宜於講座後表示：「是次活動激發了我和同學，要開始為未來事業發展及早準備。」